
Referat af generalforsamling torsdag den 23. marts 2023 
 
Formanden bød velkommen. 
 
Herefter blev mødet indledt med et minuts stilhed for at mindes Preben 
Rasmussen (17/12 1940-26/5 2022). I kraft af en stor indsats gennem årene for 
Roskilde Sejlklub blev Preben på sidste generalforsamling udnævnt til 
æresmedlem.  
 
1. Valg af dirigent. 
 
Henning Enemark blev valgt til dirigent. Han konstaterede at mødet var 
lovligt indkaldt. 
 
Axel Edinger blev valgt som referent 
 
2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 
Der henvises til den skriftlige beretning som indgår i regnskabet.  
Et år er gået hvor Roskilde Sejlklub har sat mange ting i gang og har 
markeret sig meget udadtil. Dette er sket bl.a. i kraft at forskellige 
donationer.  Jens Kofoed som er en af de helt store bidragydere var til stede 
og fik stor tak og stort bifald.  
 
Formanden fremhævede den store frivillige indsats i klubben i faste udvalg 
mv, men nævnte også muligheden af at man melder sig til adhoc-opgaver. 
Enten på eget initiativ eller i forbindelse med den liste med nye 
opgaver/ønsker som bestyrelsen for nylig har fremlagt.  
Forsamlingen godkendte bestyrelsens beretning 
 
3. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse 
Preben Gregersen fremlagde i Kassereren fravær regnskabet for 2022. 
Regnskabet blev godkendt.  
 
4. Behandling af indkomne forslag. Der var ingen indkomne forslag. 
 
5. Forelæggelse af budget for indeværende år samt fastlæggelse af 
kontingent og indskud. 
Budgettet blev gennemgået. 
  
Preben Gregersen oplyste at der forventes et bedre resultat end beskrevet i 
det udsendte budget. Det skyldes bl.a. en ændring mht. til inventar. Dette 
indgår nu kun med et afskrivningsbeløb i stedet for med hele 
anskaffelsessummen.  
 
Udlejning af lokalerne begrænses en del fremover. Det sker via blokerede 
dage (til eksamen etc).  
Bestyrelsen foreslår uændrede kontingent- og indskudssatser.  Det bør 
overvejes om passiv- og familiekontingenter på sigt skal reguleres ned.  
Budgettet blev godkendt. 
 
6. Valg af formand (ulige år). 
Normann Sloth blev genvalgt 
 
7. Valg af kasserer (lige år) 
Preben Gregersen blev valgt for et år, da Nelly Bachmann ønskede at 
stoppe 



 
8. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer 
De to bestyrelsesmedlemmer Birgitte Larsen og Ralph Koch blev genvalgt. 
Sven Scharling ønskede ikke genvalg. 
Forsamlingen giver bestyrelsen mandat til at besætte hans bestyrelsespost. 
 
I stedet for Nelly Bachmann (lige år - jf punkt 7) blev Christian Henriksen 
indvalgt i bestyrelsen for 1 år. 
 
9. Valg af suppleant til bestyrelsen 
Rasmus Barfod blev valgt 
 
10. Valg af 2 revisorer og valg af revisorsuppleant 
Søren Christensen SC Plus ApS blev genvalgt som ekstern revisor 
Bestyrelsen arbejder på at besætte posterne som intern revisor og som 
revisorsuppleant. Forsamlingen gav bestyrelsen mandat hertil.  
 
Formanden takkede Flemming Barfod for 10 års særdeles værdsat indsats 
som intern revisor. Alt er nu i god gænge. Der er styr på det således at den 
nye interne revisor får en overkommelig opgave. 
 
Flemming Barfod beskrev sin 10 års indsats med mange meget nødvendige 
tiltag i form af omlægninger og nye systemer. Han fremhævede det gode 
samarbejde med skiftende bestyrelser og nævnte at bl.a. en mere 
automatiseret registrering af plads-lejemål fremover ville være en stor 
lettelse.  
 
11. Eventuelt. Der var ingen punkter under eventuelt. 
 

 
For godkendelse af referat:  
 

 

Henning Enemark dirigent 


